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In memory of Dr. Richard W Pei 

 

Shocked by the sudden death of our colleagues Dr Richard W Pei: We 
feel a huge loss and deeply sorrow.  

 

Dr. Pei was an outstanding physician who cared for his patients with 
passion, solid knowledge, and professionalism. He had contributed to 

women’s health as an outstanding obstetrician and gynecologist 

throughout his career. His departure is an immense loss for the Chinese 
obstetrics and gynecology community in North America. 

 

Dr. Pei embraced life with many interests, hiking, biking, and public 

service. He is a warm-hearted human being. He had helped multiple 
friends, colleagues and had been a mentor for many younger physicians.  

 

May Dr. Pei rest in peace, and we will forever cherish his memory. 
 

By going through similar journey towards our career in USA as 

immigrants, we are so proud that Dr Pei overcame language and cultural 

barriers, went through rigorous residency training, at same time, be a 
beloved husband and father to raise up two wonderful children. His 

passion to patients, patriotism to others, and love to his family will 

remain! 
 

May the departed find eternal peace. 

 
May the living be in good health. 

 

We extend our deepest condolences to Dr. Pei's family and friends 

through celebrating his new life together! 
 

Sincerely, 

 
All the colleagues at the North American Society of Chinese 

Obstetricians and Gynecologists. 
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讣告 

 

 

 

 

 

 

惊闻裴万征妇产科医生英年早逝：难以置信、深切悲痛、沉重哀悼。 

 

他是一位杰出的医生，真正关心患者，以患者的利益为上，总是用他的智

慧和创造力寻找最好的解决方案。他为许多妇女提供了专业和温暖的服

务。他的离世是北美华人妇产科医疗界的巨大损失。 

 

裴医生热爱生活，喜欢运动，积极参加公益活动。他的热情和友善使他成

为许多人的良师益友。他的离去让我们感到无比悲痛。裴医生将永远留在

患者的心中。 

 

裴医生一路走好，我们将永远怀念您。 

 

我们可能并不熟识，但拥有相同的经历。作为第一代移民，跨越语言与文

化的障碍，经过一关又一关的考试，披荊斩棘通过住院医师培训，再历尽

艰辛开业行医。事业拼搏同时养儿育女，最终成就了我们独特的自己。正

值盛年收获的季节，裴医生却驾鹤西去， 令人扼腕。 

 

愿逝者安息。 

 

愿生者安康。 

 

愿裴医生的家人朋友节哀顺便、多多保重！ 

 

 

北美华人妇产科协会全体同仁敬挽 
 


